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PROCEDIMENT T520 Comissions, Juntes i Consells

EXPEDIENT NÚM. AJT/134164/2024 DOCUMENT NÚM. 30676/2025

ÀREA Òrgans de participació

UNITAT Consell de Ciutat

Plenari del Consell de Ciutat de L’Hospitalet
Sessió ordinària en  2ª  convocatòria
Numero de la sessió: 2024/1.
Data: 17 de desembre de 2024
Hora: 18:30 H
Lloc: Saló de Plens de l’Ajuntament

ACTA SESSIÓ DEL CONSELL CIUTAT

ASSISTENTS: 
ENTITATS/MEMBRES REPRESENTANT

PRESIDENT L'ALCALDE, DAVID QUIRÓS BRITO

VICEPRESIDENT JAUME GRAELLS I VEGUIN

GRUP POLÍTIC MUNICIPAL ERC-EUiA SILVIA CASOLA SALVATELLA

GRUP POLÍTIC MUNICIPAL DEL PP SONIA ESPLUGAS GONZÁLEZ

TINENTS/ES D’ALCALDIA JESÚS HUSILLOS GUTIÉRREZ

TINENTS/ES D’ALCALDIA LAURA GARCÍA MANOTA

TINENTS/ES D’ALCALDIA DAVID GÓMEZ LUQUE

TINENTS/ES D’ALCALDIA CRISTINA SANTÓN RAMIRO

REGIDORS/ES DE GOVERN JOSE ANTONIO ALCAIDE MARTIN

REGIDORS/ES DE GOVERN M. TERESA REVILLA SÁNCHEZ

REGIDORES PRESIDENTES DE DISTRICTE RAFAEL GÓMEZ VIÑAS

REGIDORES PRESIDENTES DE DISTRICTE OLGA M. GÓMEZ FERNÁNDEZ

REGIDORES PRESIDENTES DE DISTRICTE IMÁN AISA ABDELLAOUI

REGIDORES PRESIDENTES DE DISTRICTE DAVID TORRES GONZÁLEZ

CONSELL DE DISTRICTE II MORRO FERREIRO, CARMEN

CONSELL DE DISTRICTE III CASTILLO FONTANET, JOAN ANTONI

CONSELL DE DISTRICTE IV MARTOS LÓPEZ, INMACULADA

CONSELL DE DISTRICTE V ZURERA BERLANGA, MANUEL

CONSELL DE DISTRICTE VI VICUETE LÓPEZ, FERNANDA

EL CASALET, MOVIMENT ENSENYANTS ROLDAN BERMEJO, ENRIC

UGT CORTÉS ROJANO, NICOLAS

ASS. CULTURAL TRETZE MORA ROMERO, SILVIA

PLAUDITE TEATRE. ESPAI D'ARTS 
ESCENIQUES

DELGADO MATA, EUGENIA

CLUB KIHON FERNANDEZ TEJERO, JOSE

ASS. DONANTS DE SANG XIFRÉ GUITERAS, PILAR

FUNDACIÓ PRIVADA PAU I SOLIDARITAT GONZÁLEZ BAENA, LORENA 

FUNDACIÓ LA VINYA LABERNIA PRUÑONOSA, MARIA 

ASS. PERSONES ATURADES MES DE 45 ANYS 
LH (ASSAT50)

LÓPEZ PÉREZ, MARIA HILDA

FUNDACIO CATALANA AKWABA VILARASAU MITJANS, DANIELA
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FUNDACIÓN SANTA EULÀLIA FUGUET GONZANO, JOFRE

CREU ROJA ESPANYOLA - ASSEMBLEA LOCAL 
-

SOLORES ARROYTA, JESUS A

AFA PACO CANDEL GIL MARTINEZ, CRISTIAN

ASS. CLUBS PETANCA L'H NAVARRO GONZALEZ, JUAN

ATENEU CULTURAL CATALONIA SÁNCHEZ GAYO, LUCIA

ASS. DONES DEL CENTRE VENTURA CUSI, JOSEFA

ASSOCIACIÓ ESPLAI LA FLORIDA CRESPO MERA, LAURA

FOMENT DE LA INFORMACIÓ CRÍTICA VALERO HERMOSILLA, JOAN CARLES 

COMISSIÓ FESTES LA GRESCA COLLBLANC 
TORRASSA

GASQUEZ GIL, PEPA

LHORGULL, ASSOCIACIÓ EN DEFENSA DELS 
DRETS LGTBI 

GARRIGÒS BARCELÓ, JAVIER

CLUB INFANTIL I JUVENIL SANFELIU-SANT 
ILDEFONS  

LÓPEZ BARBA, ANTÒNIA

ASS. COMISIÓN DE FIESTAS DE BELLVITGE JORGE RODRÍGUEZ, VICENTE

CENTRE D'ESPORTS L'HOSPITALET  BALLESTÉ CLOFENT, SANTIAGO

ASS EMPRESARIAL PEDROSA POZUELO POZUELO, BALTASAR

UNIÓN PATRONAL METALURGICA LH Y BAIX 
LLOBREGAT (UPMBALL)

CALVET CORTÉS, MONTSERRAT

ASSOCIACIÓ PROFESSIONAL EMPRESSARIS 
INSTAL·LADORS DE L'H (APEI)

CAROD MUÑOZ, IVAN

ASS. MAESTROS INDUSTRIALES Y TECNICOS 
SUPERIORES (AMITS)

ARELLANO MEDINA, ANTONIO

COORD. COLLES GEGANTERES DE L'H CORRAL MARTÍ, ROSA MARIA

ASSOCIACIO CULTURAL RECREATIVA 
CAPGROSSOS LA FLORIDA

ARNABAT BALAÑÁ, DIONISIO

BÀSQUET CLUB TECLA SALA APARICIO CHAO, XAVIER

ASS. ANTICS REGIDORS I REGIDORES 
CONSELL DE SINDICS 

BONALS FLORIT, ALFONS

ASS. CULTURAL MEDITERRÁNEA YAFOU FIDAOUI, AHMED

ASOCIACIÓN DE FAMILIARES DE ENFERMOS 
MENTALES DE L'HOSPITALET -AFEMHOS-

BENÍTEZ LÓPEZ, ELISA

ASSOCIACIÓ DE LA GENT GRAN DE CA 
N'ARÚS 

SÁNCHEZ QUEROL, M. CARMEN

CENTRO CRISTIANO LA ROCA EN 
HOSPITALET

ALCARRIA FRESNEDA, ÀNGEL

FEDERACIÓ D' ASS. DE VEÏNS I VEÏNES 
L'HOSPITALET

MARIA TERESA DE LA CONCHA TAPIADOR

FUNDACIÓ ACADÈMIA FÚTBOL L'HOSPITALET  BANDERAS VOZMEDIANO, JOSE M.

L'HENBICI RODRÍGUEZ DÍAZ, RAÚL 

FORUM DE LAS CULTURAS POPULAR I 
TRADICIONALS

BLÁZQUEZ HERRÁEZ, ROSA M.

OKUME -AZ PLANA SÁNCHEZ, EDUARD

D’ASSOCIACIÓ CATALANA D’AFECTATS DE 
FIBROMIÀLGIA (ACAF )

MIRÓ TRUJILLO, NÚRIA

JOSEP M. PUJOL I BOIRA

GARCÍA ACERO, ANTONI

SECRETÀRIA M. DOLORES DE LA CRUZ RODRÍGUEZ

Deleguen la seva assistència:

 Sra. Helena Cerrato Checa, representant de l’Associació d’Estudiants de L’Hospitalet, 
delega en la Sra. Isamart Merino Cerpa.

 Sra. Montserrat Parejo Nievas, representant del Grup de Dones Collblanc-Torrassa, 
delega en la Sra. Carme Rimbau Cabrera.
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 Sr. Tomás Maria porta i Calsina, representant de l’Ateneu de Cultura Popular de 
L’Hospitalet, delega en el Sr. Ricard Monrós i Audí.

 Sr. Felipe Campos Rubio, representant del Consell de l’Esplai, delega en la Sra. Lídia 
González Moreno. 

Excusen la seva assistència:

 Sra. Rosa Fiol Fernández, representant d’AEBALL
 Sr. Roberto Villafáfila Robles, representant de l’AFA CEIP Pompeu Fabra
 Sr. Asensi Moya, representant d’Amics del Parc del Centre 

Constatada l’existència de quòrum previst a l’article 57, en relació a l’article 37 del Reglament 
Orgànic de Participació Ciutadana de L’Hospitalet de Llobregat, s’obre la sessió pel Sr. 
President que dona la benvinguda als assistents i s’entra en l’examen i debat dels assumptes 
relacionats a l’Ordre del Dia.

BENVINGUDA DE LA PRESIDÈNCIA

En tot cas, abans de  continuar, sí que m'agradaria comentar que és el meu primer Consell de 
ciutat. És un inici de curs amb alguns canvis. 

El primer, evidentment, és la meva responsabilitat com a alcalde. És el primer cop que estic 
com a alcalde en aquest Consell de ciutat  i,  per tant, és un honor poder estar amb els que hi 
sou aquí, o  almenys,  una part dels representants de la ciutat i de la societat i que ens 
acompanyen i ens ajudeu en aquesta gran transformació que és la ciutat. Però és veritat que 
sou la gent que d'alguna manera continua la feina i impulsa també molts projectes des de 
l'àmbit de la societat civil.

El vostre esforç, el vostre compromís, crec que en aquest Consell de ciutat o en aquest espai té 
un valor, però crec,  sincerament, que el valor real d'aquest compromís i d'aquest saber fer, 
fareu de la ciutat una ciutat millor cada dia amb les vostres entitats, amb els vostres col lectius, 
amb els vostres associats.
Crec que aquest és un espai de consens on, a banda de les diferències que també són 
necessàries, sempre intentem arribar a consensos i enviar missatges a la ciutadania de 
coherència i precisament d'això, de que, malgrat les diferències que són necessàries, com us 
deia, però sí que és important que puguem parlar, debatre, reflexionar, perquè, en definitiva, 
crec que tots i totes els que estem aquí avui, el que perseguim és millorar la nostra ciutat des 
dels nostres espais o des de les nostres responsabilitats. 

Per tant, crec que és important, com vaig dir  ara fa 6 mesos en la presa de possessió que tots 
aquells que vulguin o que vulgueu dibuixar la ciutat,  estiguem en el mateix espai, en el mateix 
temps i amb la mateixa visió,  per dibuixar una ciutat millor, una ciutat més pròspera. 

Aquests dies estem patint algunes situacions una mica complexes i delicades,  hem tingut 
algun incendi, vam tenir desgraciadament un accident on vam haver dues víctimes, hem viscut 
no directament a Hospitalet, però hem patit totes les conseqüències de la DANA.

Avui, a banda de nomenar un vicepresident pel Consell de ciutat, també s'incorpora i també 
nomenarem la nova secretària d'aquest Consell de ciutat, que és la Dolores de la Cruz que 
m’acompanya i també amb un altre punt, es constituirà  i espero que aprovem la constitució de 
la taula sectorial d'habitatge.

Sabeu que l'habitatge és un problema. És una necessitat, és una prioritat, però entre tots hem 
de treballar també en aquest sentit i constituirem aquesta taula sectorial d'habitatge que, a més, 
s'ha d'alinear amb el pla local d'habitatge que impulsarem des  del govern municipal,  que 
també vaig anunciar el dia 15 de juny en  la meva presa de possessió. 
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Per tant, com us deia al principi, crec que avui és un Consell important,  de canvis, però entre 
tots farem que sigui un bon Consell i serà un bon espai de debat i reflexió.

Per finalitzar vaig dir el dia de la presa de possessió que creia i, ho crec sincerament, que era 
el moment de més humanisme i menys urbanisme. 
Crec que l'urbanisme és una eina que ens ha d'ajudar, però és el moment de posar  
l'humanisme en l'epicentre de les nostres polítiques públiques, posar al centre a  les persones,  
d'intervenir en el cor de la ciutat de l'Hospitalet, més enllà de tots els recursos,  les institucions 
que puguin col laborar i que puguin fer créixer aquesta  ciutat i, per tant, per intervenir en el cor 
de la ciutat,  per intervenir en el més important que tenim, que són les persones. 

Crec que el més important és que espais com aquest, que estan formats per persones, per 
ciutadans i ciutadanes, per representants de diferents entitats i col lectius, doncs què millor que 
aquest cor de la ciutat,  sigui el que impulsi aquestes polítiques.

Així que moltíssimes gràcies, només volia fer aquesta petita benvinguda i introducció d'aquest 
Consell perquè crec que avui és especial.

1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DE 23 DE 
NOVEMBRE DE 2023.

La Sra. Secretària informa que tots els assistents, han hagut de rebre l’esborrany de l’acta de la 
sessió del 23 de novembre de 2023. 

El Sr. President, i en relació a l'esborrany de l'acta corresponent a la sessió extraordinària del 
23 de novembre de 2023, pregunta si existeix alguna objecció. 

Finalitzada la intervenció, el Sr. President procedeix a demanar el posicionament de vot de les 
persones presents i representades, la proposta resulta aprovada per unanimitat.

2. DONAR COMPTE DE L'ACORD DEL PLE DE 23.09.24 I 25.11.24, RELATIUS A LA 
COMPOSICIÓ DEL PLENARI DEL CONSELL DE CIUTAT.

La Sra. Secretària explica que el Ple de l’Ajuntament en sessió de 23 de setembre de 2024 i 25 
de novembre de 2024, de conformitat amb les determinacions dels articles 48 i 49 del 
reglament orgànic de participació ciutadana, vigent, va acordar nomenar els/les membres que 
integren el Plenari del Consell de Ciutat, segons documentació que se’ls va adjuntar amb 
l’ordre del dia de la sessió.

S’han incorporat al Plenari del Consell de Ciutat els següents membres: 

 Sra. Mª Rosa Gironés en representació d’Omnium Cultural 
 Sra. Rosa M. Blazquez en representació de Forum de las Culturas Populares y 

Tradicionales
 Sr. Eduard Plana Sánchez en representació d’Okume-Az
 Sra. Celia Valero Martínez en representació de FCEACL’H
 Sra. Núria Miró en representació d’Assoc. Catalana d’Afectats Fibromialgia
 Sra. Beatriz Cantero Riveros en representació de Mujeres Pa’lante
 Sr. Jordi Ibáñez Figuera
 Sr. Ramón Vives Vives
 Sr. Josep M. Pujol i Boira

El Sr. President dona la benvinguda a aquests nous membres i representants del Consell de 
ciutat que formalment, després d'aquest punt  ja són membres de ple dret d'aquest Consell. 
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3. DONAR COMPTE DELS DECRETS DE L’ALCALDIA RES/11974/2024 DE 2 D’AGOST 
RELATIU AL NOMENAMENT DE VICEPRESIDENT DEL CONSELL DE CIUTAT, 
RES/16220/2024 DE DATA 12 DE NOVEMBRE RELATIU A LA DESIGNACIÓ DE 
SECRETÀRIA DEL CONSELL DE CIUTAT I LA RES/16369/2024 DE DATA 15 DE 
NOVEMBRE RELATIU A LA DESIGNACIÓ D’UN MEMBRE DEL PLENARI DEL CONSELL 
DE CIUTAT.

La Sra. Secretària explica que per decret de l’alcaldia 11974/2024 de 2 d’agost, s’acorda 
nomenar al Sr. Jaume Graells com a Vicepresident del Consell de Ciutat.

Per decret de l’alcaldia 16220/2024 de 12 de novembre, s’acorda nomenar a la Sra. Mª Dolores 
de la Cruz Rodríguez com a Secretària del Consell de Ciutat.

Per decret de l’alcaldia 16369/2024 de 15 de novembre, s’acorda designar al Sr. Antoni García 
Acero com a membre del Plenari del Consell de Ciutat. 

El Sr. President dona la benvinguda als nous membres i demana que el Sr. Vicepresident pugi 
per formar part de la taula.

El Sr. Vicepresident pren la paraula i agraeix la confiança de l’alcalde que va fer la proposta al 
Ple i es posa a disposició de la Presidència i dels membres del Consell de Ciutat, un consell 
que l’objectiu màxim és la participació i que tothom pugui tenir (veïns, veïnes i entitats) veu en 
aquest consell. 

4. APROVAR LA CONSTITUCIÓ I RÈGIM DE FUNCIONAMENT DE LA TAULA SECTORIAL 
D'HABITATGE.

La Sra. Secretària explica que de conformitat  a l’article 52 del Reglament Orgànic de 
Participació Ciutadana correspon al Plenari del Consell acordar la creació i composició de les 
Taules Sectorials, així com el seu règim jurídic i de funcionament.

El Sr President informa que intervindrà per fer la presentació d’aquest punt el Sr. José A. 
Alcaide, regidor de govern de l’Agenda Urbana 2030/2050.

Sr. José A. Alcaide pren la paraula i explica que l’habitatge és un dret constitucional que 
requereix de polítiques públiques prioritàries en col·laboració i coordinació amb els moviments
ciutadans i els agents socials, econòmics i del tercer sector com els que representen les 
entitats que conformen aquest Consell de Ciutat.
Un consens que tingui com a finalitat l’exercici efectiu del dret a l’habitatge digne i adequat, en 
condicions assequibles, en totes les etapes de la vida, amb atenció especial a les persones i 
col·lectius amb més dificultats o en risc de vulnerabilitat social, econòmica o residencial.
A l’objecte de disposar d’un espai permanent (en el marc del Consell de Ciutat) s’impulsa la 
constitució formal de la Taula Sectorial d’Habitatge, que dotarà d’operativitat i agilitzarà les 
línies de treball que li son pròpies.

Es proposa com a president de la Taula d’Habitatge al Sr. Antoni Garcia Acero i com a secretari 
al Sr. Xavier Cid de Santiago, tècnic municipal.
Finalitzada la intervenció, el Sr. President procedeix a demanar el posicionament de vot de les 
persones presents i representades, la proposta resulta aprovada per unanimitat.

El Sr. President dona la paraula al cap de servei de Participació Ciutadana, Sr. Jonatan 
Sanchez Rico, qui informa del règim de funcionament i el procés d’inscripció de la Taula, els  
passos per inscriure’s seran els següents: 
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La ciutadania i les entitats de L’Hospitalet han d’inscriure’s en línia per formar part de la 
nova Taula Sectorial de l’Habitatge. Des de demà mateix ja estarà habilitada en el web de 
Participació (www.lhon-participa.cat ) el nou espai participatiu. 
S’habilitarà un mes de període d’inscripció. Passat aquest mes, a finals de gener, es preveu la 
convocatòria de la primera sessió de la Taula Sectorial d’Habitatge i es començarà a treballar 
en el pla de treball de la mateixa. 
Es recorda que a la nova Taula Sectorial d’Habitatge també s’hi podran sumar com a vocals 
persones i entitats que no formin part del plenari del Consell de Ciutat.  
  
5. DONAR COMPTE DEL PROCÉS PARTICIPATIU SOBRE LA MODIFICACIÓ DEL 
REGLAMENT ORGÀNIC DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA.

El Sr. President comunica que intervindrà per fer la presentació d’aquest punt la Sra. Laura 
García Manota, Tinenta d’alcaldia de l’àrea Ciutat de Drets.

La Sra. García Manota explica que L’Hospitalet té una llarga trajectòria en l’àmbit de la 
participació ciutadana i ha consolidat un model de participació àmpliament conegut i reconegut 
entre la ciutadania i el teixit associatiu.

L’Ajuntament sempre ha fet una aposta per la innovació dins de l’àmbit de la participació 
ciutadana, amb l’objectiu de fer partícips de la gestió municipal els diferents agents que 
conformen el dia a dia de la ciutat. 

La participació ciutadana sempre s’ha concebut des de la proximitat amb la ciutadania i les 
entitats. La governança participativa és un dels pilars principals de l’acció municipal.

L’Hospitalet és una ciutat en constant canvi demogràfic, tecnològic, econòmic, cultural, social, 
etc. Això implica que les dinàmiques de participació han d’adaptar-se a aquests canvis i noves 
realitats. 

Les dinàmiques socials actuals passen pel reforç de la participació ciutadana en un marc de 
gestió oberta, inclusiva i transversal.

El model impulsat a partir del Reglament vigent ha assolit un nivell de maduresa que permet fer 
un pas endavant en la participació. L’actual Reglament Orgànic de Participació Ciutadana  
(ROPC 2013) necessita una actualització i és necessari generar un nou marc de participació 
flexible i adaptat al nou context del municipi en l’àmbit de la participació.

La necessitat de donar un nou impuls al model de participació, i actualitzar el Reglament de 
Participació en consonància, respon a 3 aspectes: 

 Contextual: relacionats amb l’evolució del nostre entorn proper i global
 Necessitat d’una actualització tenint en compte el marc legislatiu
 Maduresa del nostre model de participació 

Les fases per a la posada en marxa del Reglament seran:
Octubre 2024- Març 2025 : Procés participatiu
Abril 2025: Constitució comissió redactora
Abril – Agost 2025: Redacció nova proposta ROPC
Octubre 2025: Aprovació inicial del nou ROPC
Novembre 2025: Exposició pública del text i obertura al·legacions
Desembre 2025: Aprovació del ROPC

Finalitzada la intervenció de la Tinenta d’Alcaldia de l’àrea Ciutat de Drets, s’obre un torn de 
paraula: 
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- Sr. Vicente Jorge:  Planteja la possibilitat que el nou reglament pugui incorporar la 
possibilitat de delegar l’assistència al Consell de Ciutat en un altre membre de l’entitat a 
la que representa i no a un altre membre del Consell de Ciutat.

- Sr. Joan Carles Valero:   Fa un prec en el sentit que es permeti la participació ciutadana 
en els plens sense tanta rigidesa. Demana que  el nou reglament sigui més flexible per 
tal que l'entitat foment de la informació crítica vehiculi les peticions de paraules de 
veïns que no hi poden participar.

- Sra. Carme Rimbau: Demana celeritat. Ha participat en  altres espais com aquest i 
s’acorden punts però a vegades no hi ha resolucions, sol·licita que es donin respostes 
als treballs que ja s’ha fet.

- Sra. Maite de la Concha: Manifesta que la Federación Asoc. Vecinos  ha registrat a 
l’ajuntament cadascuna de les reclamacions i propostes veïnals i sol·licita el 
compliment dels compromisos adquirits als barris durant aquests anys en els processos 
participatius. El veïnat entén que els compromisos del govern anterior estan vigent i, 
per tant, s’han de complir sense posposar la data d’execució.

- Sra. Sònia Esplugas: Des del grup polític PP valoren que es doni un canvi en el procés 
de participació, per a millorar-la. Insta a l’equip de govern a que sigui una participació 
real en cadascú dels fòrums en els que participen les entitats i els grups municipals. 
Vol posar de manifest la manca de flexibilitat que tenen les entitats a l’hora de fer 
peticions de paraula als plens, es suma als suggeriments efectuats pel Sr. Valero

- Sílvia Casola:  Celebra que es torni a obrir el debat sobre els processos de participació 
a la nostra ciutat. Manifesta que és poc flexible participar al ple, tal i com s’ha 
manifestat anteriorment i esperen que el nou reglament pugui arribar el més aviat 
possible i que permeti que tothom pugui participar, tant als consells de districte com als 
diferents espais de participació, així com participar al ple les entitats que ho desitgin.. 

El Sr. President agraeix les intervencions i dona la paraula novament a la Tinenta d’Alcaldia, 
Sra. Laura García, qui manifesta que ha recollit els suggeriments  i  anima als presents i a la 
ciutadania a participar per tal de recollir totes les propostes.

6. PRESENTACIÓ DEL PRESSUPOST GENERAL MUNICIPAL PER A L’ANY 2025.

La Sra. Secretaria explica que l’article 44.a) del ROPC preveu, entre les funcions del plenari del 
Consell de Ciutat, la de conèixer els pressupostos municipals i els resultats de la seva 
execució. 

El Sr. President comunica que intervindrà per fer la presentació el Tinent d’alcaldia de l’àrea de 
Seguretat i Govern Intern, Sr. Jesús Husillos.

El Sr. Jesús Husillos informa que el document que presentarà és una versió inicial i que ja ha 
estat objecte de presentació i discussió als consells de districte, i es posa a disposició dels 
assistents per resoldre totes les qüestions que puguin plantejar.

Informa sobre el context econòmic i les regles fiscals: L’any 2024 es reactiven les regles fiscals 
de la UE després de 4 anys de suspensió

Adquireix rellevància la regla de la despesa que per l’any 2025 es situa en una taxa d’increment 
del 3 2 sobre previsió de liquidació del pressupost 2024.

Els ingressos estructurals tributaris són els que donen un marge de major despesa per sobre 
de la taxa de creixement establerta, i asseguren el manteniment dels serveis bàsics de la ciutat 
en matèria de seguretat, drets socials i qualitat urbana.

Detalla la previsió d’ingressos i de despeses per capítols. 

Despeses per àmbits municipals:
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•Millora  la Seguretat i el Govern Intern

•Construïm una Ciutat de Drets.

•Impulsem la Qualitat Urbana.

•Treballem per una Ciutat Transformadora.

Seguretat i Govern Intern

•Iniciem el projecte per a la construcció de la nova comissaria de la Guàrdia Urbana.
•Desenvolupem nous aplicatius de gestió i digitalització per a la Guàrdia Urbana.
•Augmentem els recursos per al servei d’agents cívics.
•Destinem més recursos per a la retirada de vehicles.
•Incrementem el nombre d’efectius de la Guàrdia Urbana.

Ciutat de Drets

•Augmentem els recursos pel Servei d’atenció socioeducativa (SIS-Situacions de risc) i 
el Servei d’Orientació i acompanyament a les famílies (SOAF).
•Reforcem el personal de serveis socials.
•Dotem de més recursos diferents projectes del pla de desenvolupament comunitari.
•Augmentem els recursos pel Servei d’atenció a la Dependència i impulsem projectes 
dirigits a les persones grans. 
•Incrementem els recursos del Servei local de Teleassistència. 

Qualitat Urbana

•Nova contracta de neteja i recollida de residus.
•Nou contracte d’enllumenat públic i millora del contracte de manteniment.
•Mobilitat sostenible: finalització xarxa pedalable, arribada bicing metropolità, millora 
connexió a peu i en bicicleta amb municipis limítrofs. Pla de mobilitat i optimització de 
rutes.
•Augmentem les zones verdes a la ciutat, els recursos pel manteniment i conservació 
dels espais verds de la ciutat i millores en els parcs infantils.
•Gestió integral del Parc Municipal de l’Habitatge.

Ciutat Transformadora

•Desenvolupem dos nous projectes: detecció precoç d’infants en dificultats a les  
Escoles Bressols Municipals i el nou projecte Fem Comunitat Educativa LH per al 
benestar emocional dels infants, joves i famílies de la ciutat.
•Impulsem el Pla d’ombres i confort climàtic a les escoles.
•Renovem el material tècnic i el mobiliari dels equipaments esportius.
•Iniciem el projecte de reforma i millora del Mercat de Collblanc.
•Commemoració centenari de la concessió del títol de ciutat a l’Hospitalet de Llobregat i 
incrementarem recursos per les diferents activitats culturals i lúdiques. 

Finalitzada la intervenció del Tinent d’Alcaldia de l’àrea de Seguretat i Govern Intern, s’obre un 
torn de paraula:

- Sra. Carme:  Manifesta que, com sempre reivindica, la ciutat no disposa d’un refugi 
d'animals.  

- Sra. Maite de la Concha: Manifesta que la ciutat necessita equipaments, volem la 
igualtat, i encara hi ha alumnes en barracons, la ciutat necessita residències per a la 
gent gran, centre de pal·liatius, escola d’FP,... així com els tècnics necessaris per tots 
aquests equipaments.
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7. PRECS I PREGUNTES .

I no havent-hi més assumptes que tractar, el Sr. President aixeca la sessió, sent les dinou 
hores i quaranta minuts del dia disset de desembre de dos mil vint-i-quatre, del contingut de la 
qual com a Secretària en dono fe.
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